

55.00 mm

80.00 mm

正面

使用前,请下载安装QCX手机APP客户端以获得更便捷的耳机操控体验

认识耳机

本图中所有的图片均为示意图,可能与实物有偏差,请以实物为准。

耳机配对

配对方法:

1. 关机状态下,长按开关键3秒,进入配对,打开手机蓝牙搜索“QCX Crossky Link”并点击连接,完成配对。

恢复出厂设置

1. 将耳机连接状态下,同时长按多功能键3秒,红色LED指示灯闪烁,表示耳机已在恢复出厂设置,恢复出厂设置完成后,耳机自动关机。

佩戴耳机

1. 请正确佩戴耳机,戴上耳机后可调整松紧程度,找到个人舒适且稳定的位置。
2. 戴好后请放下,调整头力。
3. 请佩戴耳机时避免碰撞,以免影响正常使用。

功能操作

- ① 开机: 关机状态下,长按开关键1.5秒
- ② 关机: 开机状态下,长按开关键4秒
- ③ 接听/挂断: 单击开关键
- ④ 接听电话: 长按开关键1.5秒
- ⑤ 下一曲: 长按多功能键“左”1.5秒
- ⑥ 上一曲: 长按多功能键“右”1.5秒
- ⑦ 静音: 在通话/听音乐中单击多功能键“左”
- ⑧ 静音: 在通话/听音乐中单击多功能键“右”
- ⑨ 播放/暂停: 单击开关键/暂停
- ⑩ 语音助手: 双击开关键,打开/关闭语音助手模式
- ⑪ 语音助手: 三击开关键

QCX无线耳机售后服务

QCX无线耳机售后服务中心,为您提供快速、专业的售后服务。如您在使用过程中遇到问题,请第一时间联系我们,我们将竭诚为您服务。

售后服务热线: 4008-306-708

官方网站: www.qcx.com

公司地址: 广东省东莞市和乐电子有限公司

FAQ

Q: 耳机无法连接怎么办?

A: 请检查手机蓝牙是否开启,并确保耳机处于配对模式。

Q: 耳机充电时指示灯不亮怎么办?

A: 请检查充电线是否连接正确,并确保耳机处于关机状态。

Q: 为什么耳机会有杂音?

A: 可能是耳机或手机受到电磁干扰,请尝试远离干扰源。

Q: 耳机防水等级是多少?

A: 本耳机符合IPX4防水等级,可防泼溅,但不能浸泡。

提示

1. 使用本产品前,请仔细阅读产品使用说明书并妥善保管。
2. 请勿在充电时,请妥善保管,请勿将本产品置于高温、潮湿、阳光直射等环境中。
3. 如果本产品长期不用,请及时充电。
4. 本产品符合RoHS环保标准,不含铅、汞、镉、铬、六价铬、多溴联苯、多溴联苯醚等有害物质。
5. 若手机无法识别蓝牙耳机,请尝试将手机重新插入配对模式或蓝牙耳机恢复出厂设置,并重启手机,请尝试将手机蓝牙关闭再重新开启。

产品有害物质名称及含量

部件名称	有害物质					
	铅(Pb)	汞(Hg)	镉(Cd)	六价铬(Cr(VI))	多溴联苯(PBB)	多溴联苯醚(PBDE)
外壳	○	○	○	○	○	○
电路板材料	○	○	○	○	○	○
电池	○	○	○	○	○	○
充电线	○	○	○	○	○	○
附件	○	○	○	○	○	○

注: ○表示有害物质含量符合RoHS 1.0标准的要求; X表示有害物质含量不符合RoHS 1.0标准的要求。

275.00 mm

反面

For better use experience, please scan to download QCX APP before start-up.

Overview

Above pictures are for reference only and practical items may vary.

How to Connect

Power off the headset and keep pressing on/off button for 3s to turn it connectable. On phone, search QCX Crossky Link and tap to connect.

Factory Setting

Power on the headset and disconnect it from device. Then keep pressing MFB for 5s or until LED blinks red and white 3 times to reset it to factory. It will auto power off after factory reset.

How to Wear

1. Please put on headset properly then adjust to fit yourself.
2. Set microphone towards your mouth.
3. It will cause a bad calling or listening experience to wear them in a wrong way.

Functions

- ① Power-on: Keep pressing on/off button for 1.5s
- ② Power-off: Keep pressing on/off button for 4s
- ③ Answer/end call: Press on/off button
- ④ Answer call: Keep pressing on/off button 1.5s
- ⑤ Skip track forward: Keep pressing MFB volume+ for 1.5s
- ⑥ Skip track backward: Keep pressing MFB volume- for 1.5s
- ⑦ Volume up: Press MFB volume+ when calling or playing
- ⑧ Volume down: Press MFB volume- when calling or playing
- ⑨ Play/pause: Press on/off button
- ⑩ Low latency on/off: Double press on/off button
- ⑪ Voice assistant: Triple press on/off button

Warranty Card

Warranty Period: 12 months after you purchase this item for you may inquire your local shop for more details.

Free Service: In the warranty period, please take this warranty card and purchase receipts to your distributor for free exchange service.

Free exchange service will not be accessed under following circumstances:

1. Damages caused unauthorized disassembly.
2. Defects or physical damages caused by leaking or dropping.
3. Damages by act of God. Supporting your item is within any damage or defects except the above circumstances, please return to us or your distributor for free repairing.

FCC Statement

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

Tips

1. Before using the earbuds, please read the manual carefully and keep it for future references.
2. The earbuds need to be fully charged prior to first-time use.
3. If the earbuds are left unused for over two weeks, please recharge.
4. Please use the chargers made by qualified manufacturer.
5. If earbuds fail to be found by phone, please re-tune them connectable or restore factory settings. If a program error of phone occurs, please turn off and on Bluetooth function or reboot the phone.

Caveats

1. Never disassemble or modify your earbuds for any reasons to avoid any damages and danger.
2. Do not store the earbuds in extreme temperatures under 0°C or over 40°C.
3. Avoid using the indicator close to the eyes of children or animals.
4. Do not use the earbuds during a thunderstorm to avoid dysfunction and increasing risk of electrocution.
5. Do not use harsh chemicals or sitting detergents to clean the earbuds.

Note: please do not use earbuds for a long time as may damage your hearing.

QCX Crossky Link (T22)
炬芯ATS3019E中英文说明书
成型尺寸: 80*55mm
材质: 80g哑粉纸 哑油
正反面印刷

- 1.油墨使用需符合环保要求新国标 GB 38507-2020
- 2.尺寸要求: 图面标注尺寸为必检尺寸
- 3.环保要求: 符合和乐环保标准《HL-QP-RD-03》&包材指令
- 4.可靠性要求: 符合和乐物料可靠性测试规范《HL-WI-QA-026》
- 5.其它方面要求:

东莞市和乐电子有限公司					
资料确认表	名称	公差:mm	ID	DQE	
	外箱	±5.0	软件	市场	
	彩盒	±1.0	物料承认书编号	翻译	
	标签	±0.5		包装	黄丽巧
	说明书	±1.0		品牌	
	热缩膜	宽:±3,高:±15			
	防爆袋	宽:±3,高:±15			